
 

 

Jaarverslag Commercieel 

Nieuw bestuurslid voor portefeuille commercieel: Marcel Franke 

<Korte introductie Marcel mbt ervaring, achtergrond, etc…> 

 

Wie waren er belangrijk afgelopen seizoen voor de sponsorcommissie 

• Jet Raven – Ontwerp nieuwe shirts en diverse flyers 

• Nina Reus – Coördinatie en inrichting Time-Out re-styling project + nieuw sponsorcontract de 

Eekhoorn experience center 

• Gido Brouwer en Ruud Bijl – Vervanging ramen Time-Out d.m.v. sponsoring Klaver 

• De vele vrijwilligers (59) die hebben geholpen bij de gehele nieuwe inrichting van de Time-

Out.  

• Arno Wetterhahn voor het technische gedeelte met alle electra. 

• Alle sponsoren die het voor ons mogelijk maken om Madjoe te zijn en te blijven. 

Sponsorcommissie 

Sponsoren: Ondanks corona jaar toch weer nieuwe sponsoren kunnen vinden en gelukkig hebben we 

onze huidige sponsoren kunnen behouden ondanks dat het voor sommigen een moeilijk periode is 

geweest. De onderhandelingen met sponsoren van wie het contract afloopt zijn inmiddels afgerond.  

Enkele nieuwe sponsoren (een greep uit de vele sponsoren). 

• De Eekhoorn experience center sponsoring inrichting Time Out 

• By Woestenburg sponsoring kleding jeugd teams 

• Dalmulder & Partners als nieuwe sponsor van Madjoe inclusief ballen Hemelvaart toernooi! 

• Garagebedrijf autoservice-Enkhuizen sponsoring via een sponsordoek 

• B&B Suyder Cogge uit Hem sponsoring via een sponsordoek 

Ook zijn er een aantal sponsoren gestopt zoals ATR Dakadvies, Bloem en Plant en Restaurant 18. 

Vooral door de moeilijke periode waarbij de financiële druk groot is of omdat ze simpelweg hun 

bedrijf hebben beëindigd. Lopende contracten zullen nog worden afgerond en daarna worden 

beëindigd. 

Subsidies 

Er zijn verschillende subsidies 



 

 

• Van Wagtendong stichting – Ehbo materialen sportzalen zodat we dit altijd zelf onder 

controle hebben en niet afhankelijk zijn van de gemeente. Bijdrage 500 euro 

Sponsordoelen: Ook hebben we een aantal nieuwe sponsordoelen weten te dekken die vanuit de 

Superclub zijn ontstaan, zoals materiaal voor de volleybalspeeltuin.  

Acties: We zijn op zoek geweest naar vrijwilligers die dit onder hun hoede willen nemen en hebben 

Roy Wetterhahn, Ed Haring en mijzelf bereid gevonden om dit als project op te pakken. Hiervoor is er 

een aparte werkgroep binnen Commercieel in het leven geroepen waarbinnen we de taken kunnen 

uitvoeren.  

Bedoeling is om de vrienden van Madjoe weer nieuw leven in te blazen. We gaan hier spoedig mee 

aan de gang om er wat speciaals van te maken.  

Ook zullen we andere acties iets meer onder de aandacht brengen, zoals sponsorkliks, Vomar spaar 

actie (als opvolger voor de eerdere Deen spaaractie) en de vriendenloterij. We krijgen regelmatig 

nieuwe acties doorgestuurd die misschien interessant kunnen zijn. Roy zal hier een technische 

invulling aan geven om het voor iedereen makkelijk te maken dit in te stellen. We hebben de 

verschillende communicatie-momenten in de jaarkalender laten vastleggen 

Commissieleden:  

• Vertrekkende leden: Pim Jorna, Johan Sijtsma en Diederik van Buuren 

Pim en Johan 

o Ben even terug gaan zoeken, maar denk seizoen 2017-2018 begonnen. Daar vind ik 

de eerste mails van terug. Zij namen het over van Alex Krommenhoek.  

o Silvia Laan heeft toen wat mensen benaderd met hemelvaart en daaruit is toen dit 

clubje ontstaan. Zijn er ook vele weer afgevallen, maar Pim en Johan en Caroline 

waren er samen bij.  

o Pim en Johan hadden een breed netwerk waar ze regelmatig de contacten 

onderhielden. Ook hebben jullie een presentatie gemaakt/geregeld waarmee jullie 

naar nieuwe sponsoren gingen. Later kwam daar het stuk Superclub nog bij waar 

jullie ook heel veel sponsorgelden hebben geregeld. Meer dan gebudgetteerd.  

o Jullie hadden al eerder aangegeven te willen stoppen, maar door omstandigheden 

lukte het niet zo snel opvolgers te vinden. Die hebben we inmiddels wel en zijn door 

jullie ingewerkt. Bedankt. 

Diederik 



 

 

o Jij was altijd de stille kracht op de achtergrond. Je vond het altijd leuk te 

ondersteunen en een aantal sponsoren te benaderen die in jouw kring zaten. De 

vastigheid met commissievergaderingen daar was jij niet zo van. Vandaar dat je 

uiteindelijk aangaf niet meer in de commissie te willen zitten maar zeker wel nog de 

nodige ondersteuning te verrichten mocht dat nodig zijn. Bedankt. 

Ed Haring 

o Je wilt altijd graag iets doen binnen Madjoe, maar relaties onderhouden met 

sponsors was niet echt je ding. “Je had niet genoeg connecties” zei je altijd. Je 

contacten met Rodi, waar je werkt, zijn wel heel belangrijk. We schrijven nu met 

grote regelmaat een stukje in “Het nieuwsblad”, de vroegere Drom. Je hebt nu 

aangegeven mee te willen werken aan het intensiveren van de communicatie m.b.t. 

acties om hier meer bekendheid aan te geven.  

o  

• Caroline Appelo 

o Steun en toeverlaat. De drijvende spil op de achtergrond die alles voor ‘de mannen’ 
regelde. Maar ook het aanspreekpunt was voor shirts. Caroline regelde ook alle 

communicatie naar de sponoren en verzorgde de uitnodigingen. Kortom ‘de spin in 
het web’ en aanspreekpunt voor heel veel zaken. 

• Nieuwe leden: Gido Brouwer en Rik Wilmans, Jolanda Roelofsen, Machella Volgers die aan 

het eind van het seizoen zijn ingewerkt 

• Bestaande leden: Dirk Blom (Relatiebeheer)  

 

Oude shirts 

Oude t shirts mogen naar Afrika of evt voor trainingen gebruikt worden. Niet meer tijdens de 

wedstrijden. Allard is benaderd om dit via een goed doel verder te verwerken 

Communicatie 

Nieuwsbrief delen met sponsoren: 

=> Caroline vraagt Marlies om dit stukje op zich te nemen, wordt vervolgt. Brief wordt pas verstuurd 

als er contact met Enza is geweest 

Madjoe in de Drom (Nieuwsblad voor Stede Broec, Enkhuizen en Drechterland) 

Weekblad Het Nieuwsblad en Madjoe hebben samen afgesproken om elke 2 weken een stukje te 

plaatsen. Dit geeft ons een ideale mogelijkheid om ook buiten de vereniging te communiceren waar 



 

 

wij voor staan en waar we mee bezig zijn. De stukjes vindt je altijd op dezelfde pagina op dezelfde 

plaats, lekker makkelijk! 

Misschien heb je eerste stukjes al gezien, want er zijn er namelijk al twee geplaatst in november en 

december. De input wordt verzameld onder de leden, zodat dit echt communicatie is vanuit de 

vereniging. In de afgelopen stukjes hebben wij aandacht besteed aan de samenwerking met Sanguin 

en ‘spieren voor spieren’, Voedselbank, Super Saturday en volleyfit. 

Met een oplage van 23.600 exemplaren komt Het Nieuwsblad elke week uit in Venhuizen, Hem, 

Wijdenes, Hoogkarspel, Westwoud, Oosterblokker, Schellinkhout, Enkhuizen, Bovenkarspel, 

Grootebroek, Lutjebroek. Deze krant wordt op donderdag verspreid in de gemeente.  

Laat je familieleden, vrienden en kennissen weten dat Madjoe hier een vaste column heeft zodat 

zoveel mogelijk mensen onze stukjes lezen. 

Het Nieuwsblad is ook digitaal te bereiken via Rodi – Enkhuizen en je kunt dan via “de krant” en “e-

Paper” de edities terug vinden. Elke 2 weken op pagina 9 vind je een stukje over Madjoe.  

Kun je ook via onze website verder teruglezen 

Tijdens de zomer maanden is dit helaas gestopt, maar wordt sinds kort weer opnieuw gestart. 



 

 

Kantine commissie 

Commissieleden: De Kantinecommissie is op zoek naar nieuwe mensen. Mocht je iets willen doen 

neem dan contact op met Monique. 

We hebben inmiddels een aantal vrijwilligers bereid gevonden voor het maken van de kantinedienst 

schema’s en het versturen van de herinneringen:  

• Het schema maken we nu blijvend met Silvia Laan, Ellen Brandsen, Lisa en Monique 

Brinkkemper. 

Vrijwilligers: We waren naarstig op zoek naar nieuwe vrijwilligers voor de bardienst/keukendienst  

(ondertussen hebben we al 25 nieuwe namen mogen noteren, d.m.v. het bezoeken van meerdere 

trainingen). Helaas vallen er ook elk jaar weer een aantal af.  

Meubilair: Eekhoorn is benaderd om eens te kijken of ze de kantine kunnen ‘re-stylen’.  

• Eekhoorn is afgelopen maandag 10 Oktober langs geweest (zie kantine verslag). 20 

November is het ontwerp voorstel besproken en afgestemd. Activiteiten zullen plaats vinden 

van 27 december -5 januari 2023 (schilderen en schuren), inrichting 

• Het nieuws dat zich als een lopend vuurtje verspreidt: de kantine krijgt een nieuwe inrichting 

en goede lik verf! We zijn trots om te melden dat onze vereniging gloednieuwe meubelen en 

verlichting aanschaft met een mooie sponsoring van De Eekhoorn Experience Center. Zo 

krijgt de kantine een stijlvolle uitstraling en zorgen we ervoor dat spelers, supporters en 

liefhebbers met gezelligheid en comfort worden ontvangen. Extra leuk: er komt zelfs een 

loungehoek! 

• In de kerstvakantie ging de grote verbouwing van start en hiervoor hebben we flink wat hulp 

gehad, meer dan 50 vrijwilligers hebben meegewerkt om er iets heel moois van te maken! 

• Opening was op 6 januari 

 

 

 


